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مدیر روابط بین الملل 
باشگاه پرسپولیس 
در پاسخ به اینکه با 
توجه به بخش های 

خراب ورزشگاه آزادی، 
میزبانی پرسپولیس 

در این ورزشگاه 
امکانپذیر است یا نه، 
می گوید: هنوز چیزی 

مشخص نیست. 
من از سال 2009 در 
این رقابت ها حاضر 

بوده ام اما اولین 
بار است که چنین 
شرایطی را تجربه 

می کنم. با این حال 
شاید بخش هایی از 
ورزشگاه که مشکل 

دارد، کاور شود

 گزینه برزیلی 
دو گل بد خورد

میگوئل ننکا دروازه بان برزیلی مد 
نظر پرســپولیس به تهــران نیامد و 
شــنبه شب برای تیمش بازی کرد. 
او در ایــن بــازی کــه بــه شکســت 
دو بــر صفــر تیمــش انجامیــد دو 
گل بــد خــورد تــا ویدیــوی گل هــای 
خــورده اش در صفحــات هــواداری 
پرسپولیســی ها بازتــاب داشــته 
باشــد. هــواداران پرســپولیس بعد 
از دیــدن ایــن تصاویــر بــا انتقــاد از 
انتخاب گل محمدی بار دیگر به این 
مسأله اعتراض کردند که چرا قرار 
است برای چنین دروازه بانی که قرار 
اســت روی نیمکت بنشیند هزینه 
می کننــد. البتــه به نظر می رســد با 
همیــن انتقادها جذب ننکا منتفی 
شــده و پرســپولیس شــاید ســراغ 

گزینه داخلی برود.

احتمال بازگشت 
گولسیانی به ترکیب 

اصلی
شــایعه شــده یحیی می خواهد در 
بــازی با ذوب آهن از گولســیانی در 
ترکیب اصلی استفاده کند و یکی از 
مدافعان فیکس دو مسابقه ابتدای 
فصــل را روی نیمکــت بنشــاند. به 
نظــر می رســد بحــث ســوختن یک 
ســهمیه خارجــی بــرای فصــل بعــد 
یحیــی را بــه صرافــت انداخــت که 
بــا نیمکت نشــینی های هنانــوف، 
گولســیانی را حداقــل در برخــی 
مســابقات به میدان بفرستد. این 
اتفاق در حالی رقم می خورد که هم 
پورعلی گنجــی و هم کنعانی زادگان 
در دو بــازی قبلــی نمایــش قابــل 
قبولــی داشــتند و مقابــل تراکتــور 
جزو بازیکنان برتر تیم شــان بودند 
اما بعید نیســت بــه خاطر ماجرای 
ســوختن ســهمیه خارجــی یکــی از 
آنها نیمکت نشین شود تا نوبت به 

گولسیانی هم برسد.

ابلاغیه حضور 
تماشاگر نیامده!

سهیل مهدی، درباره تکلیف حضور 
تماشاگران در ورزشگاه آزادی برای 
دیــدار هفتــه ســوم پرســپولیس و 
ذوب آهــن اصفهــان و اهــدای جام 
قهرمانی ســوپرجام به پرسپولیس 
گفت: هنوز ابلاغیه ای برای حضور 
تماشــاگران نیامده اســت. اهدای 
جام قهرمانی سوپرجام بستگی به 
تعامل باشگاه پرسپولیس و روابط 
عمومــی ســازمان لیــگ دارد و باید 
خودشــان را هماهنگ کنند. با این 
حساب هیچ بعید نیست بازی دوم 
خانگی پرسپولیس در فصل جدید 
هم بدون تماشاگر برگزار شود و به 
نظر می رسد صحبت های مسئول 
ســازمان لیــگ که بــرای هــواداران 
پرســپولیس امیدواری هایی ایجاد 
کرده بود رنگ خواهد باخت ضمن 
اینکه خبری از بلیت فروشی و البته 

اهدای سوپرجام نخواهد بود.
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احسان مرادیان

گلر تراکتور جای ننکا

در حالی که به نظر می رســد جذب گلر جوان برزیلی از ســوی پرســپولیس منتفی 
شــده حالا شــنیده می شــود باشگاه و گل محمدی برای گلر ذخیره بیرانوند سراغ 
یک گزینه داخلی رفته اند. این گلر کسی نیست جز احسان مرادیان دروازه بان 29 
ساله و ذخیره تراکتور که سابقه بازی در فولاد و صنعت نفت آبادان را دارد. فعلاً با 
جدایی عبدی یک جای خالی در لیست بزرگسال باز شده اما این جا برای مهاجم 

خارجی است و مشخص نیست کدام بازیکن باید جدا شود تا مرادیان بیاید.

وحید امیری

کمیته اخلاق ندید؟

دلجویی کاپیتان پرســپولیس بعد از ســوت پایان بازی با تراکتور از گلر این تیم 
که دچار اشتباه بزرگی شد مورد توجه قرار گرفت. این حرکت شایسته تقدیر 
است و چه خوب اگر مدیران ارشد فوتبال بخصوص کمیته اخلاق و انضباطی 
فدراســیون فوتبــال با واکنش در قبال آن، زمینــه را برای تکرار این صحنه های 
زیبا در فوتبال ایران  فراهم آورده و با پررنگ کردن این گونه رفتارها و تبلیغات 

مثبت آن در فرهنگ فوتبال ایران بیش از گذشته ترویج دهند.

وحدت هنانوف

خطر حذف دور شد؟

از صبح دیروز اخباری مبنی بر مذاکره مدیران باشگاه مس رفسنجان برای جذب 
چند بازیکن مطرح شده است. در این خصوص گفته می شد که مسی ها با باشگاه 
پرسپولیس وارد مذاکره شده اند تا از میان وحدت هنانوف و فرشاد فرجی یک نفر 
را به جمع نفرات خود اضافه کنند اما باشگاه مس رفسنجان ضمن رد مذاکره با 
باشــگاه پرســپولیس و کاپیتان جوانان عراق از توقف در روند نقل و انتقالات این 
باشگاه خبر داد. با جدایی عبدی فعلاً خطر حذف از روی سر وحدت دور شده!

پرسپولیس آسیایی چطور ورزشگاهش را آماده می کند؟

شاید سکوهای خراب »آزادی« را کاور کند!

قرعه کشــی  بــه  نزدیــک شــدن  بــا 
رقابت هــای لیــگ قهرمانان آســیا بحث 
ورزشــگاه محل میزبانی پرسپولیس در 
مرحله گروهی این رقابت ها بحثی مهم 
و جدی اســت که می تواند نگرانی هایی 
جــدی بــرای کادر فنی این تیــم به وجود 

بیــاورد.
آخــر همین هفته لیــگ قهرمانان فصل 
2024-2023 کــه قــرار اســت در فرمتــی 
جدیــد و بــه لحــاظ زمان بنــدی در بــازه 
زمانی شــبیه لیــگ قهرمانان اروپا برگزار 
شــود، قرعه کشــی شــده و تیم هــا بعــد 
از مشــخص شــدن تیم هــای پلــی آف 

همگروه هــای خــود را بشناســند.
از باشگاه پرسپولیس امیرعلی حسینی 
مدیر روابط بین الملل این باشگاه مثل 
هــر ســال در مراســم حاضــر خواهد بود 
و شــاید افشــین پیروانــی مدیــر تیم هم 
بــه مالــزی بــرود. البته ســهمیه باشــگاه 
پرســپولیس برای حضور در این مراسم 

و البتــه کارگاه آموزشــی کــه روز بعــد از 
قرعه کشــی برگزار خواهد شــد، ســه نفر 
اســت امــا بعیــد اســت رضــا درویــش یا 
مدیــر دیگــری از باشــگاه در ایــن ســفر 
حاضــر شــده باشــند چــرا کــه حضــور 
اشــخاص و نماینــدگان باشــگاه ها بایــد 
از قبل برای حضور در این مراســم ثبت 

نام شــده باشــد.
حســینی دربــاره آخریــن اقدامــی کــه 
باشــگاه پرســپولیس دربــاره ورزشــگاه 
ه  د ا د م  نجــا ا ش  نــی ا با میز محــل 
می گویــد: »آخریــن اقدامــی کــه بایــد 
انجــام می دادیــم ایــن بــود کــه یــک 
باشــگاه را بــه عنــوان ورزشــگاه خانگــی 
معرفــی می کردیــم کــه بــا معیارهــای 
کنفدراســیون فوتبــال آســیا مطابقــت 
داشــته باشــد. بایــد در گــزارش معرفــی 
ورزشــگاه مسائلی مثل نور پروژکتورها، 
اســکوربورد، چمــن طبیعــی، چمــن 
مصنوعــی و امکانــات دیگــر را اعــلام 
می کردیم که این اتفاق افتاده اســت.«
وی در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه آیــا 
نماینده ای از ای اف سی در ایران حضور 

داشــته تــا ورزشــگاه آزادی را بــه عنــوان 
میزبان بازی های آســیایی پرســپولیس 
تأییــد کنــد یــا نــه، توضیــح داد: »تقریباً 
یــک مــاه پیــش جلســه ای داشــتیم که 
در آن جلســه آقــای وحیــد فتاحــی بــه 
نمایندگی از فدراسیون فوتبال خودمان 
حضــور داشــتند امــا از کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا فــردی حضــور نداشــت. 
ایــن جلســه در همــان زمان برگزار شــد 
که تازه کار مرمت و بازســازی ورزشــگاه 

آزادی شــروع شــده بــود.«
اما با شرایط فعلی ورزشگاه آزادی بعید 
بــه نظــر می رســد ایــن اســتادیوم بــرای 
نخســتین بــازی خانگی پرســپولیس در 
لیــگ قهرمانــان آمــاده شــود. حســینی 
در ایــن بــاره می گویــد: »در کلیت ماجرا 
مســأله بازســازی اتفاق مثبتی است که 
نــگاه کنفدراســیون فوتبــال آســیا هــم 
این گونــه خواهــد بود چرا که قرار اســت 
زیرســاخت های ورزشــگاه تجهیز شود. 
این اتفاق خوبی است و می شود مثبت 
بــه آن نــگاه کــرد. تنها چیــزی که ممکن 
اســت برای باشگاه پرسپولیس چالشی 

ایجــاد کنــد، بحــث بلیــت فروشــی و 
درآمدزایی باشگاه است چرا که بخشی 

از ســکوها آماده نیســت.«
ه  شــگا با لملــل  بین ا بــط  ا و ر یــر  مد
پرســپولیس در پاســخ به اینکه با توجه 
بــه بخش هــای خــراب ورزشــگاه آزادی، 
میزبانــی پرســپولیس در ایــن ورزشــگاه 
امکانپذیر اســت یا نه، می گوید: »هنوز 
چیــزی مشــخص نیســت. مــن از ســال 
2009 در ایــن رقابت هــا حاضــر بــوده ام 
امــا اولیــن بار اســت که چنین شــرایطی 
را تجربــه می کنــم. بــا ایــن حــال شــاید 
بخش هایــی از ورزشــگاه کــه مشــکل 

دارد، کاور شــود.«
برای حســینی، ورزشگاه سن مامس در 
اســپانیا کــه متعلق بــه باشــگاه اتلتیک 
ئــو هســت را مثــال می زنیــم.  بیلبا
ورزشــگاهی کــه در زمــان بازســازی 
ســکوهایش بــا بنــری چندصــد متــری 
پوشــانده شــده بــود تــا بالاخــره آمــاده 
شــود. حــالا بایــد دیــد ایــن اتفــاق بــرای 
ورزشــگاه آزادی هم تکرار خواهد شــد؟ 
حســینی می گوید: »بعید نیســت. مثلاً 

در بــازی فینــال 2018 مقابــل کاشــیما 
هــم ای اف ســی بــرای محافظــت از 
زمیــن چمــن ورزشــگاه آزادی بــه خاطــر 
آتــش بــازی و ترقــه بــازی اعــلام کــرد 
بایــد بــا یک پارچــه نازک ســطح زمین را 
بپوشــانید. بــرای آن بخش از ســکوهای 
ورزشــگاه آزادی هــم ممکــن اســت 

تصمیــم مشــابهی بگیرنــد.«
حســینی در پاســخ بــه این ســؤال که آیا 
ای اف ســی قبــل از شــروع فصــل تــازه 
لیــگ قهرمانــان نماینــده ای بــه تهــران 
می فرســتد که از ورزشگاه آزادی بازدید 
و ایــن ورزشــگاه را تأیید کنند، می گوید: 
»ممکن است این اتفاق بیفتد اما هیچ 
الزامــی در ایــن خصوص وجــود ندارد.«

بــا ایــن حســاب شــاید هــواداران 
پرســپولیس زیــاد هــم نبایــد نگــران 
میزبانــی رقابت هــای لیــگ قهرمانــان 
در اســتادیوم آزادی باشند اما مطمئناً 
تیــم پرســپولیس نمی توانــد از تمــام 
ظرفیت هــای ایــن ورزشــگاه بــرای 
تحــت فشــار گذاشــتن حریفانــش 

اســتفاده کنــد.

سلمانی بعد از عقد قرارداد دوساله با پرسپولیس:

آماده ام، اینجا هستم تا بازی کنم
از 15 تیــر کــه پرســپولیس مســعود 
ریگــی را بــه عنــوان ســومین خریــد 
تابســتانی اش به خدمت گرفته بود تا 
دیروز هیچ خریدی در نقل و انتقالات 
نداشــت و45 روز تــلاش باشــگاه در 
ایــن خصوص بــه جایی نرســیده بود. 
دیــروز بــا جدایی مهدی عبــدی تعداد 
نفــرات لیســت خروجــی پرســپولیس 
بــه 9 نفــر رســید در حالــی کــه لیســت 
ورودی هــا ســه نفــره بــود تــا اینکــه 
بالاخره روز گذشــته یاســین ســلمانی 

رســماً پرسپولیســی شــد.
ســلمانی کــه بــا ســابقه حضــور در 
تیم هــای ملی رده های مختلف فصل 

قبــل در ســپاهان بــازی می کــرد بــه 
عنــوان بازیکــن آزاد بــه پرســپولیس 
آمــد و قــراردادی دوســاله بســت. از 
آنجایی که اســفندماه ســال جاری 22 
ســال ایــن بازیکــن تمام خواهد شــد، 
ســلمانی در فهرســت زیــر 23 ســال 
پرســپولیس جــای می گیــرد و جایــی 
در لیســت بزرگســال نخواهــد گرفت.

چهارمیــن خریــد تابســتانی ســرخ ها 
بعــد از عقــد قــرارداد بــا پرســپولیس 
گفــت: »خیلــی خوشــحالم کــه در 
پرســپولیس هســتم و امیــدوارم یکی 
از بهترین سال های فوتبالی ام در این 
تیــم باشــد و بتوانــم بهتریــن عملکرد 

را داشــته باشــم و پــر افتخــار از ایــن 
تیــم بروم.« 

هافبــک جدیــد پرســپولیس در مــورد 
اینکــه چطــور نتوانســت بــا اســتقلال 
توافــق کنــد، گفــت: »قبــل از اینکــه 
بــه پرســپولیس بیایــم چنــد مــاه قبل 
بــا اســتقلال مذاکــره و صحبت هایــی 
داشــتم، امــا یکســری اتفاقاتــی افتاد 
که نمی خواهم بازگو کنم و الان خیلی 

خوشــحالم کــه اینجــا هســتم.«
ز  ینکــه ا نی در پاســخ بــه ا ســلما
قبــل علاقــه خــودش را بــه باشــگاه 
پرســپولیس نشــان داده بــود، گفــت: 
»قــرارداد مــن 2 ســاله اســت و مــن 

پرسپولیسی بودم و این باعث شد که 
علاقه زیادی به این تیم داشــته باشم 
و خیلی خوشــحالم که اینجا هستم.«
وی در واکنــش بــه اینکه رقبای زیادی 
بــرای قــرار گرفتــن در ترکیــب ثابــت 
پرسپولیس دارد، گفت: »تمام تلاشم 
را می کنــم کــه بهترین عملکــردم را به 
نمایــش بگــذارم. فرقــی نمی کنــد کــه 
مــن بــازی کنــم یا نــه، مهم این اســت 

کــه تیــم نتیجــه بگیرد.«
ر  د لیس  پرســپو یــد  جد فبــک  ها
خصــوص شــرایط بدنــی خــود گفــت: 
»من تمرین داشتم در این چند وقت 
و در کمــپ تیــم ملــی تمریــن کــردم. 

من الان اینجا هســتم که بازی کنم.«
ســلمانی در پاســخ بــه اینکــه احتمال 
داشــت لژیونــر شــود ولــی در نهایــت 
پرسپولیس را انتخاب کرد، ادامه داد: 
»هنــوز فرصت لژیونر شــدن هســت. 
دوســت دارم اول در پرســپولیس 
بمانــم و در نهایــت اینجا بودن، بتواند 
ســکوی پرتابــم بــه لیگ هــای خارجی 

باشــد.«
ســلمانی بــا اعــلام اینکــه شــماره 
پیراهنــش در پرســپولیس شــماره 
80 اســت در خصــوص هدفــش بــا 
پرسپولیس نیز گفت: »به اینجا آمدم 

کــه قهرمــان شــوم.«

محمد قراگزلو
روزنامه نگار


